
 
Україна 

ШЕПЕТІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
ХМЕЛЬНИЦЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

ХХХVІІІсесії міської ради VІІ скликання 

 
 

05квітня 2018 року               м. Шепетівка 

10.40 год                                                     велика зала засідань виконавчого комітету 

Шепетівської міської ради 

 

Всього депутатів міської ради    – 34 чол. 
 

Присутніх на сесії депутатів      – 28 чол. 

         (список додається) 
 
 

Запрошених                              – 10 чол. 

         (список додається)  

 

В сесійній залі присутні заступники міського 

голови, начальники управлінь та відділів 

виконавчого комітету Шепетівської міської 

ради, представники ЗМІ, мешканці міста 
 

 

Засідання ХХХVІІІ сесії міської ради VІІ скликання розпочалось з запізненням із-за 

технічних несправностей електронної системи. 
 

ЗасіданняХХХVІІІ сесії міської ради VІІ скликаннярозпочинає і веде міський голова 

Полодюк М.І.. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував депутатам міської ради зареєструватись за 

допомогою електронної системи голосування «Віче», повідомив, що в залі присутні 27 

депутатів міської ради і міський голова, сесія є повноважна. 
 

Міський голова Полодюк М.І. перепросив присутніх за технічні несправності, повідомив, 

що на сесію запрошувались керівники управлінь і відділів виконавчих органів та 

виконавчого комітету Шепетівської міської ради, представники ЗМІ, мешканці міста. 
 

Міський голова Полодюк М.І. оголосив засідання ХХХVІІІсесії міської ради VІІ 

скликання відкритим. 
 

Прозвучав Державний Гімн України. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово секретарю міської ради Кикотю М.Ю., який 

зачитав: 

-депутатський запит Сороки Д.Л. з проханням включити у видатки бюджету витрати на 

ремонт грунтового покриття по вулицях М. Коваля, У.Громової та провулку М.Коваля; 

- депутатський запит Федорова В.Б. щодо незадовільного стану доріг міста, щодо термінів 

надання відповідей мешканцям та депутатам міської ради; з вимогоюнегайно прийняти 

мірипро якнайшвидше налагодження питання ефективного управління комунальним 

господарством міста та зупинити п. 2 рішення Шепетівської міської ради VІІ скликання № 



9 від 19.11.2015 р. «Про присвоєння рангів посадовим особам місцевого самоврядування 

та встановлення надбавок» в частині встановлення надбавки за високі досягнення у праці 

або за виконання особливо важливої роботи в розмірі 50 відсотків посадового окладу з 

урахуванням надбавки за ранг посадової особи та вислугу років:Вихівському Володимиру 

Броніславовичу, першому заступнику міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради; 

-усний депутатський запит Прохорчук В.П. щодо встановлення лунапаркуперед міським 

будинком культури на площі Героїв майдану та  про вуличну торгівлю штучними квітами по 

Героїв Небесної Сотні. 
 

Кикоть М.Ю. повідомив, що лунапарк поїхав з міста, на питання щодо торгівлі на вулицях 

буде надано розяснення в «Різному»; 
 

- заяву депутата міської ради Примака В.О. щодо включення його кандидатури до складу 

постійної депутатської комісії з питань розвитку промисловості, житлово-комунального 

господарства, підприємницької діяльності, транспорту, енергетики та зв’язку. 
 

Кикоть М.Ю. повідомив, що відповідно Регламенту міської ради депутат входить до 

складу лише однієї комісії, але це питання буде опрацьовано комісією з питань 

регламенту, депутатської діяльності та етики, законності та правопорядку. 

 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що на порядок денний виносились 34 питання та 

в результаті обговорення надійшли додаткові питання, які розглянуті на засіданнях 

депутатських комісій. Тому запропонував затвердити перелік питань порядку денного 

ХХХVІІІ сесії міської ради VІІ скликання «за основу»:  
1. Про стан боротьби зі злочинністю та корупцією, забезпечення законності та правопорядку, прав 

і свобод громадян та про поліцейську діяльність в 2017 році 

Доповідає: Шкіндюк В. І. – начальник Шепетівського ВП 

ГУНП в Хмельницькій області, полковник поліції 

2. Про використання революційного прапора ОУН на території міста Шепетівка 

Доповідає: Одуд Б. М. – депутат міської ради VII скликання 

3. Про звіт міського голови щодо здійснення державної регуляторної політики виконавчими 

органами Шепетівської міської ради у 2017 році 

Доповідає: Гринь О. М. – начальник управління 

економічного розвитку 

4. Про затвердження Програми соціально-економічного розвитку м. Шепетівки на 2018 рік 

Доповідає: Гринь О. М. – начальник управління 

економічного розвитку 

5. Про внесення доповнень до рішення ХХХІ сесії міської ради VII скликання від 14 грудня 

2017р. № 7 «Про затвердження плану діяльності з підготовки проектів регуляторних актів на 

2018рік» 

Доповідає: Гринь О. М. – начальник управління 

економічного розвитку 

6. Про затвердження міської програми «Надання одноразової допомоги дітям-сиротам та дітям, 

позбавлених батьківського піклування, після досягнення 18-річного віку на 2018-2022 роки» 

Доповідає: Тихончук Л.І – начальник управління освіти 

7. Про Програму зайнятості населення м. Шепетівки на 2018-2022 роки 

Доповідає: Білас С. Г. – начальник управління праці та 

соціального захисту населення 

8. Про внесення змін до міської комплексної програми соціального захисту населення на 2016-

2020 роки 

Доповідає: Білас С. Г. – начальник управління праці та 

соціального захисту населення 

9. Про затвердження Програми регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у м. Шепетівка на 2018-2020 роки 



Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

10. Про внесення змін та доповнень в рішення LХI сесії міської ради VI скликання № 6 від 27 

листопада 2014р. «Про затвердження Програми реформування і розвитку житлово-комунального 

господарства м. Шепетівка на 2015-2019 роки» 

Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

11. Про внесення змін і доповнень в додаток до Програми благоустрою міста Шепетівка на 2018-

2022 роки, затвердженої рішенням ХХVІI сесії міської ради VIІ скликання № 29 від 26 жовтня 

2017 року «Про затвердження Програми благоустрою міста Шепетівка на 2018-2022 роки» 

Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

12. Про внесення доповнень до міської Програми «Питна вода» на 2006-2020 роки», затвердженої 

рішенням ХI сесії міської ради V скликання №9 від 21 грудня 2006 року “Про затвердження 

міської Програми «Питна вода» на 2006-2020 роки» 

Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

13. Про внесення доповнень до Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої 

інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням ХХІХ сесії міської 

ради VII скликання №6 від 28.11.2017 року «Про затвердження Програми утримання та розвитку 

автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки» 

Доповідає: Цвіркун П. І. - начальник управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

14. Про хід виконання міської програми профілактики алкоголізму, тютюнопаління, наркоманії, 

ВІЛ/СНІДу та інших негативних проявів в дитячому та молодіжному середовищі у м. Шепетівці 

на 2016-2020 роки 

Доповідає: Вінницька Т. О. – директор міського Центру 

соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді 

15. Про хід виконання міської програми розвитку системи соціальних послуг для сімей та осіб, які 

знаходяться в складних життєвих обставинах у м. Шепетівці на 2016-2020 роки 

Доповідає: Вінницька Т. О. – директор міського Центру 

соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді 

16. Про затвердження Комплексної Програми взаємодії регіонального сервісного центру МВС в 

Хмельницькій області та Шепетівської міської ради, її виконавчих органів щодо реалізації 

державної політики в сфері надання адміністративних послуг на 2018 рік 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

17. Звіт про виконання бюджету міста за 2017 рік. 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

18. Про внесення змін до бюджету міста на 2018 рік 

Доповідає: Дрищ В. О. – начальник фінансового управління 

19. Про внесення змін до рішення ХІХ сесії міської ради VI скликання від 29 грудня 2011 року № 

16 «Про затвердження штатного розпису комунальної установи «Шепетівський парк культури і 

відпочинку» 

Доповідає: Джус С. М.– начальник відділу культури  

20. Про внесення змін та доповнень в штат апарату міської ради та виконавчого комітету, 

виконавчих органів Шепетівської міської ради 

Доповідає: Адамець В. П. – начальник відділу з питань 

кадрової та режимно-секретної роботи 

21. Про внесення змін в рішення ХХV сесії міської ради VII скликання від 26 вересня 2017р. № 18 

«Про встановлення пам’ятного знаку Симону Петлюрі» 

Доповідає: Донков В. В. – начальник відділу 

містобудування та архітектури 



22. Про припинення права користування земельною ділянкою згідно із ст. 141 Земельного кодексу 

України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

23. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок згідно із ст.. 124 Земельного кодексу України (оренда) 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

24. Про передачу на умовах оренди сформованої земельної ділянки Криворчук Аллі Володимирівні 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

25. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 

118, 121 Земельного кодексу України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

26. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України для будівництва індивідуальних гаражів 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

27. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок для індивідуального садівництва та затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

28. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) та затвердження 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 

в натурі (на місцевості) 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

29. Про надання згоди на зміну цільового призначення земельної ділянки згідно із ст. 20 

Земельного кодексу України 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

30. Про поновлення договору оренди земельної ділянки згідно із ст. 33 Закону України «Про 

оренду землі» 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 



31. Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

32. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

згідно із ст. 124 Земельного кодексу України (оренда) приватному акціонерному товариству по 

газопостачанню та газифікації «Шепетівкагаз» 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

33. Про затвердження Порядку закупівлі послуг з виконання робіт із землеустрою, оцінки земель 

та визначення виконавця земельних торгів на конкурентних засадах на території міста Шепетівки 

Доповідає: Мазурець Н. М.– начальник відділу з питань 

регулювання земельних відносин управління житлово-

комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин 

34. Різне. 

 

Пропозиція ставиться на голосування і приймається.  

„За”– 26+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” – 2 (1+1). 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна  за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович за 

 4  Веселкова Галина Петрівна  за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович  за 

9  Костюк Володимир Володимирович  за 

 10  Курганський Олександр Олексійович  за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна  за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна  за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович  за 

24  Спеціальний Павло Андрійович  за 

25  Федоров Валерій Борисович  за 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  не голосував 

28  Яковлева Наталія Василівна  за 



Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що депутатськими комісіями розглянуто 8 

додаткових питань і запропонував включити їх до порядку денного сесії міської ради , 

зокрема питання «Про розподіл коштів міського бюджету» розглянути перед внесенням 

змін до бюджету міста, всі решта питань розглянути після земельних питань перед 

«Різним»: «Про проведення поділу земельної ділянки», «Про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки (зі зміною цільового призначення) згідно 

із ст. 20 Земельного кодексу України Яцкову Арсенію Борисовичу», «Про створення 

комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної 

медико-санітарної допомоги»», «Про надання одноразової грошової допомоги», «Про 

надання згоди на отримання кредитного ліміту для комунальних підприємств міста», «Про 

укладення угоди між Шепетівською міською радою та Шепетівською районною радою», 

«Про зупинення п. 2 рішення Шепетівської міської ради VII скликання №9 від 

19.11.2015р. «Про присвоєння рангів посадовим особам місцевого самоврядування та 

встановлення надбавок» в частині встановлення надбавки за високі досягнення у праці або 

за виконання особливо важливої роботи в розмірі 50 відсотків посадового окладу з 

урахуванням надбавки за ранг посадової особи та вислугу років: Вихівському Володимиру 

Броніславовоичу, першому заступнику міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради». 
 

Депутат міської ради Федоров В.Б. заперечив даній пропозиції та запропонував 

депутатський запит і підготовлений до нього проект рішення розглянути на початку сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що депутатський запит був зачитаний та 

доведений до відома депутатів, проект рішення не є нагальним ( в залі присутні мешканці, 

які чекають рішень на вирішення проблем), тому проект рішення вноситься до порядку 

денного сесії в порядку черговості (відповідно до п.1 статті 43 Регламенту міської ради). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував затвердити «в цілому» перелік питань 

порядку денного ХХХVІІІ сесії міської ради VІІ скликання з запропонованими 

доповненнями (№17 «Про розподіл коштів міського бюджету», №35 «Про проведення 

поділу земельної ділянки», №36 «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки (зі зміною цільового призначення) згідно із ст. 20 

Земельного кодексу України Яцкову Арсенію Борисовичу», №37 «Про створення 

комунального некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної 

медико-санітарної допомоги»», №38 «Про надання одноразової грошової допомоги», №39 

«Про надання згоди на отримання кредитного ліміту для комунальних підприємств міста», 

№40 «Про укладення угоди між Шепетівською міською радою та Шепетівською 

районною радою», №41 «Про зупинення п. 2 рішення Шепетівської міської ради VII 

скликання №9 від 19.11.2015р. «Про присвоєння рангів посадовим особам місцевого 

самоврядування та встановлення надбавок» в частині встановлення надбавки за високі 

досягнення у праці або за виконання особливо важливої роботи в розмірі 50 відсотків 

посадового окладу з урахуванням надбавки за ранг посадової особи та вислугу років: 

Вихівському Володимиру Броніславовоичу, першому заступнику міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради» №42 «Різне»). 

Пропозиція ставиться на голосування і приймається.  

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 



„За”– 18+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 8 (6+2). 
 

Міський голова Полодюк М.І. перейшов до розгляду питань порядку денного та надав 

слово начальнику Шепетівського ВП ГУНП в Хмельницькій області Шкіндюку В. І.. 
 

І. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника Шепетівського ВП ГУНП в Хмельницькій області Шкіндюка В.І. 

про стан боротьби зі злочинністю та корупцією, забезпечення законності та правопорядку, 

прав і свобод громадян та про поліцейську діяльність в 2017 році, який повідомив, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 8  Кикоть Микола Юрійович  за 

9  Костюк Володимир Володимирович не голосував 

 10  Курганський Олександр Олексійович  за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна  за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

23  Сорока Дмитро Леонідович утримався 

24  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25  Федоров Валерій Борисович проти 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна  за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович  за 

9  Костюк Володимир Володимирович за 

 10  Курганський Олександр Олексійович  за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –4 (1+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про стан боротьби зі злочинністю та корупцією, 

забезпечення законності та правопорядку, прав і свобод громадян та про поліцейську 

діяльність в 2017 році» прийняти як рішення сесії (додається рішення № 1). 
 

ІІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Депутата міської ради Одуда Б. М. про використання революційного прапора 

ОУН на території міста Шепетівка, який повідомив, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записалось 3 депутати міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з пропозицією подібні питання 

виносити на громадські слухання, а потім на розгляд сесії міської ради, запропонував в 

преамбулі проекту рішення «…  ……..ХХ століття» доповнити «…………ХХ,ХХІ 

століття» та доповнити п.15 Додатку «………ПокроваПресвято́ї Богоро́диці  та День 

козацтва». 
 

ВИСТУПИЛИ:Депутат міської ради Костюк В.В., який висловився щодо неоднозначності 

даного питання та повідомив свій вибір – «не підтримувати даний проект рішення». 
 

ВИСТУПИЛИ:Депутат міської ради Прохорчук В.П. з пропозицією підтримати даний 

проект рішення  
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не 

набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна  за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна  за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 



„За”– 16+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” –9 (5+4). 
 

Секретар міської ради Кикоть М.Ю. заявив про помилку у системі, тому міський голова 

Полодюк М.І. повторно поставив на голосування пропозицію прийняти проект рішення 

«за основу» рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович не голосував 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималась 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович проти 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималась 



„За”– 17+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” –8 (4+4). 
 

Міський голова Полодюк М.І надав слово депутату міської ради Спеціальному П.А., який 

вніс пропозицію внести доповнення в преамбулу проекту рішення «… вшанування 

……..ХХ, ХХІ століття». 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Спеціального П.А. внести доповнення в преамбулу проекту рішення «… вшанування 

……..ХХ, ХХІ століття».Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала 

достатньої кількості голосів під час голосування 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович проти 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І.  за 

 1  Биков Віталій Петрович проти 

 2  Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович утримався 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималась 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна не голосувала 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович не голосував 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 



„За”– 2+1 голос міського голови, „проти” – 2, „утримались” – 10, ,,не брали участі в 

голосуванні” –14 (9+5). 
 

Міський голова Полодюк М.І надав слово депутату міської ради Пісарцову Д.В., який вніс 

пропозицію вДодатку до проекту рішення п.7 замінити дату «21 травня» на « третя неділя 

травня», у звязку з тим, що День пам’яті жертв політичних репресій не є в числі. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Пісарцова Д.В. замінити в п.7 Додатку дату «21 травня» на « третя неділя 

травня»».Пропозиція приймається. 

„За”– 17+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 3, ,,не брали участі в 

голосуванні” –8 (4+4). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами по п.7 Додатку «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І.  за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималась 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І.  за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 



„За”– 18+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” –8 (4+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про використання революційного прапора ОУН на 

території міста Шепетівка» прийняти як рішення сесії (додається рішення № 2). 

ІІІ. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника відділу підприємництва та аналізу управління економічного 

розвитку Мартинюк Т.Б.про звіт міського голови щодо здійснення державної регуляторної 

політики виконавчими органами Шепетівської міської ради у 2017 році, яка повідомила, 

що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень 

до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатських комісій 

- прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималась 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович проти 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 



„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про звіт міського голови щодо здійснення державної 

регуляторної політики виконавчими органами Шепетівської міської ради у 2017 році» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення №3). 
 

ІV. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника відділу економіки управління економічного розвитку 

КолесникО.І. про затвердження Програми соціально-економічного розвитку м. Шепетівки 

на 2018 рік, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатських комісій 

- прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 



„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Програми соціально-економічного 

розвитку м. Шепетівки на 2018 рік» прийняти як рішення сесії (додається рішення №4). 
 

V. 
 

СЛУХАЛИ:  Начальника відділу підприємництва та аналізу управління економічного 

розвитку Мартинюк Т.Б. про внесення доповнень до рішення ХХХІ сесії міської ради VII 

скликання від 14 грудня 2017р. № 7 «Про затвердження плану діяльності з підготовки 

проектів регуляторних актів на 2018рік», яка повідомила, що проект рішення розглянуто 

на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не 

надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатських комісій 

- прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 



„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до рішення ХХХІ сесії 

міської ради VII скликання від 14 грудня 2017р. № 7 «Про затвердження плану діяльності 

з підготовки проектів регуляторних актів на 2018рік»» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №5). 

VІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління освіти Тихончук Л.І. про затвердження міської 

програми «Надання одноразової допомоги дітям-сиротам та дітям, позбавлених 

батьківського піклування, після досягнення 18-річного віку на 2018-2022 роки», яка 

повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень 

та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатських комісій 

- прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за  

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 



„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження міської програми «Надання 

одноразової допомоги дітям-сиротам та дітям, позбавлених батьківського піклування, 

після досягнення 18-річного віку на 2018-2022 роки»» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №6). 
 

VІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління праці та соціального захисту населення Біласа 

С.Г.про  

Програму зайнятості населення м. Шепетівки на 2018-2022 роки, який повідомив, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до 

проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатських комісій 

- прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за  

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 



„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про Програму зайнятості населення м. Шепетівки на 

2018-2022 роки» прийняти як рішення сесії (додається рішення №7). 
 

VІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління праці та соціального захисту населення Біласа 

С.Г.про внесення змін до міської комплексної програми соціального захисту населення на 

2016-2020 роки, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатських комісій 

- прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за  

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович  за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович  за 



„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –6 (1+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до міської комплексної програми 

соціального захисту населення на 2016-2020 роки» прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №8). 
 

ІХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І.про затвердження Програми регулювання 

чисельності безпритульних тварин гуманними методами у м. Шепетівка на 2018-2020 

роки, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. Але громадські активісти 

запропонували альтернативний спосіб вирішення проблеми безпритульних тварин, 

зокрема пропонується тимчасово вилучити тварини, які лікуються, оперуються, проходять 

післяопераційний період і відпускаються в природне середовище ( тварини 

знаходитимуться на території міста без догляду); запропонував відкласти на довивчення 

даний проект рішення, 20.04.2018 р. планується засідання профільної комісії, на якому 

розглядатимуть два варіанти вирішення даної проблеми безпритульних тварин. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику юридичного відділу Бабась Г.І., яка 

вказала доповнення запропоновані громадською організацією, а саме: 

- Розділ І «Загальні положення» доповнити «провести ідентифікацію собак, якій може 

бути надано статус -санітарна собака міста.  

Бабась Г.І. повідомила, щодо тлумачення даного терміну та зачитала пропозиції 

юридичного відділу викласти даний пункт з врахуванням зауважень громадської 

організації в наступній редакції «Безпритульні тварини, що пройшли стерилізацію,  

вакцинацію, реєстрацію і ідентифікацію можуть бути повернені на колишнє місце 

проживання або передані на утримання опікунам або новим власникам тварин,  

пріоритетним є передання стерилізованих безпритульних собак та котів бажаючим 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович  за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович  за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за  

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



мешканцям міста чи інших населених пунктів для подальшого утримання новими 

власниками», виправлення слів в тексті самого положення.  
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. На питання записалось 3 депутати міської ради ( 2 депутати записались 

помилково). 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з запереченням щодо відкладання 

на довивчення проекту Програми. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записались3 депутати міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Веселкова Г.П. запропонувала прийняти подану 

Програму, а на черговому засіданні сесії міської ради внести зміни та доповнення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. запропонувала прийняти 

Програмуподану громадськими активістами. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Примак В.О. підтримав пропозицію Цвіркуна П.І. та 

запропонував відкласти на доопрацювання Програму та доповнення запропоновані 

громадськими активістами. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував прийняти проект рішення, розглянутий на 

профільній депутатській комісії «за основу», а потім вносити зміни та доповнення, 

поставив на голосування пропозицію прийняти проект рішення «за основу» рішення сесії. 

Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів 

під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосувала 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 



„За”– 15+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 8, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5 (2+3). 
 

Після дебатів щодо повернення до розгляду питання міський голова Полодюк М.І. 

повідомив, що чотири депутати міської ради заявили про помилку у визначенні своєї 

позиції щодо винесеного на голосування рішення та клопотання про проведення 

повторного голосування з цього ж питання. Відповідно до ч.7 ст.77 Регламенту міський 

голова Полодюк М.І. оголосив про проведення повторного голосування проекту рішення 

«за основу» рішення сесії.Пропозиція приймається. 

„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 3, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 3. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику юридичного відділу Бабась Г.І. для 

оголошення доповнень запропонованих громадськими активістами,яка повідомила, що всі 

зміни та доповнення роздані депутатам міської ради, пояснила деякі терміни. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

співдоповідача. На питання записався 1 депутат міської ради. 
 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 



ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Бунечко А.В. з запитанням щодо розмноження 

стерилізованих собак. 
 

Бабась Г.І. пояснила, що згідно статистики сайту «Animals Kharkov.ua» для досягнення 

чисельності безпритульних тварин потрібно стерилізувати одночасно мінімум 70 % самок, 

а фактично на практиці це зробити неможливо. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами та доповненнями «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 3. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Програми регулювання 

чисельності безпритульних тварин гуманними методами у м. Шепетівка на 2018-2020 

роки» прийняти як рішення сесії (додається рішення №9). 
 

Х. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І.про внесення змін та доповнень в рішення 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна утрималася 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



LХI сесії міської ради VI скликання № 6 від 27 листопада 2014р. «Про затвердження 

Програми реформування і розвитку житлово-комунального господарства м. Шепетівка на 

2015-2019 роки», який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, на засіданні профільної комісії була пропозиція – не підтримуати 

даний проект рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію - прийняти проект 

рішення «за основу» і «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку з 

тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

„За”– 3, „проти” – 4, „утримались” – 12+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” –9 (6+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін та доповнень в рішення LХI сесії 

міської ради VI скликання № 6 від 27 листопада 2014р. «Про затвердження Програми 

реформування і розвитку житлово-комунального господарства м. Шепетівка на 2015-2019 

роки»»відхилений, як такий, що не отримав необхідної більшості голосів на підтримку під 

час голосування. 
 

ХІ. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

 1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович утримався 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна проти 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович не голосував 

 16  Потапова Галина Лук’янівна не голосувала 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна проти 

 19  Савчук Валентина Миколаївна утрималася 

20 Синюта Володимир Володимирович проти 

21 Сікора Інна Володимирівна проти 

22 Собчук Наталія Миколаївна утримався 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович утримався 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



СЛУХАЛИ: Начальника управління житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І.про внесення змін і доповнень в додаток до 

Програми благоустрою міста Шепетівка на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням 

ХХVІI сесії міської ради VIІскликання № 29 від 26 жовтня 2017 року «Про затвердження 

Програми благоустрою міста Шепетівка на 2018-2022 роки», який повідомив, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, на засіданні профільної комісії 

було внесено доповнення в Додаток до Програми. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що на засіданнях депутатських комісій були 

доповнення тому, запропонував прийняти проект рішення«за основу» рішення сесії. 

Пропозиція приймається. 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –5 (2+3). 

Начальник управління житлово-комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин Цвіркун П.І.повідомив зміни та доповнення, що внесені в Додаток до 

проекту рішення на засіданнях депутатських комісій, зокрема: 

 виконання робіт ремонту мереж зовнішнього освітлення по вулиці Валі Котика 

призначити у 2018 році; 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович  за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна  за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович  за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович не голосував 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за  

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович  за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



 доповнити перелік об'єктів де буде здійснюватися капітальний ремонт мереж 

зовнішнього освітлення:вул. Індустріальна та Андрія Молодики проектно-кошторисна 

документація в 2019 році будівельно-монтажні роботи у 2020 році. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Записалось 2 депутати міської ради (Сорока Д.Л. – помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Пісарцов Д.В. з запитанням щодо можливості 

перекидки коштів з вулиці Чехова на провулок Одухи. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав чи потребує пропозиція депутата міської ради 

Пісарцова Д.В. окремого голосування. Ні. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію - прийняти проект 

рішення з внесеними змінами та доповненнями «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” –4 (1+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін і доповнень в додаток до 

Програми благоустрою міста Шепетівка на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням 

ХХVІI сесії міської ради VIІ скликання № 29 від 26 жовтня 2017 року «Про затвердження 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



Програми благоустрою міста Шепетівка на 2018-2022 роки»»прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №10). 

ХІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І.про внесення доповнень до міської 

Програми «Питна вода» на 2006-2020 роки», затвердженої рішенням ХI сесії міської ради 

V скликання №9 від 21 грудня 2006 року “Про затвердження міської Програми «Питна 

вода» на 2006-2020 роки», який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, на засіданні профільної комісії було внесено доповнення до п.5 

Додатку 6 Програми «Проведення інженерно-геологічних розвідувань,виготовлення 

проектно-кошторисної документації тавиготовлення проектно-кошторисної документації 

тапроведення експертизи проектно-кошторисноїдокументації та БМР по 

об`єкту«Будівництво водопровідних мереж по вул.Горькогота пров.Гоголя в м.Шепетівка 

Хмельницької області» кошти в сумі 100 000 грн. передбачити в поточному році, також 

п.п. 5.1. записати в новій редакції «Встановлення обладнання на підвищувальну насосну 

станцію по вул.Горького, 68 А» 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної комісії - 

прийняти проект рішення з внесеними змінами та доповненнями «за основу» і «в цілому» 

як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 



„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” –3. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до міської Програми «Питна 

вода» на 2006-2020 роки», затвердженої рішенням ХI сесії міської ради V скликання №9 

від 21 грудня 2006 року “Про затвердження міської Програми «Питна вода» на 2006-2020 

роки»» прийняти як рішення сесії (додається рішення № 11). 

ХІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника управління житлово-комунального господарства та з питань 

регулювання земельних відносин Цвіркуна П.І.про внесення доповнень до Програми 

утримання та розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка 

на 2018-2022 роки, затвердженої рішенням ХХІХ сесії міської ради VII скликання №6 від 

28.11.2017 року «Про затвердження Програми утримання та розвитку автомобільних доріг 

та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки», який повідомив, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до 

проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної комісії - 

прийняти проект рішення «за основу» і «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається.  

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 



„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 3. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до Програми утримання та 

розвитку автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 

роки, затвердженої рішенням ХХІХ сесії міської ради VII скликання №6 від 28.11.2017 

року «Про затвердження Програми утримання та розвитку автомобільних доріг та 

дорожньої інфраструктури міста Шепетівка на 2018-2022 роки»» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення № 12). 

ХІV. 
 

СЛУХАЛИ: Директора міського Центру соціальних служб для сім’ї, дітей та 

молодіВінницьку Т.О. про хід виконання міської програми профілактики алкоголізму, 

тютюнопаління, наркоманії, ВІЛ/СНІДу та інших негативних проявів в дитячому та 

молодіжному середовищі у м. Шепетівці на 2016-2020 роки, яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Секретар міської ради Кикоть М.Ю. повідомив, що на засіданнях депутатських комісій до 

проекту рішення зауважень не надходило, була пропозиція прийняти проект рішення за 

основу і в цілому як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 



„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 3. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про хід виконання міської програми профілактики 

алкоголізму, тютюнопаління, наркоманії, ВІЛ/СНІДу та інших негативних проявів в 

дитячому та молодіжному середовищі у м. Шепетівці на 2016-2020 роки» прийняти як 

рішення сесії (додається рішення № 13). 
 

ХV. 
 

СЛУХАЛИ: Директора міського Центру соціальних служб для сім’ї, дітей та 

молодіВінницьку Т.О. про хід виконання міської програми розвитку системи соціальних 

послуг для сімей та осіб, які знаходяться в складних життєвих обставинах у м. Шепетівці 

на 2016-2020 роки, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Секретар міської ради Кикоть М.Ю. повідомив, що на засіданнях депутатських комісій до 

проекту рішення зауважень не надходило, була пропозиція прийняти проект рішення за 

основу і в цілому як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 



„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 3. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про хід виконання міської програми розвитку 

системи соціальних послуг для сімей та осіб, які знаходяться в складних життєвих 

обставинах у м. Шепетівці на 2016-2020 роки» прийняти як рішення сесії (додається 

рішення № 14). 
 

ХVІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника  фінансового управління Дрища В.О.про затвердження 

Комплексної Програми взаємодії регіонального сервісного центру МВС в Хмельницькій 

області та Шепетівської міської ради, її виконавчих органів щодо реалізації державної 

політики в сфері надання адміністративних послуг на 2018 рік, який повідомив, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної депутатської комісії - прийняти проект рішення «за 

основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії - 

прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” –4 (1+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Комплексної Програми взаємодії 

регіонального сервісного центру МВС в Хмельницькій області та Шепетівської міської 

ради, її виконавчих органів щодо реалізації державної політики в сфері надання 

адміністративних послуг на 2018 рік» прийняти як рішення сесії (додається рішення № 

15). 
 

ХVІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника  фінансового управління Дрища В.О.про звіт про виконання 

бюджету міста за 2017 рік, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної депутатської комісії - прийняти проект рішення «за 

основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії - 

прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 4 (1+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Звіт про виконання бюджету міста за 2017 рік» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення № 16). 
 

ХVІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника  фінансового управління Дрища В.О.про розподіл коштів 

міського бюджету, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної депутатської комісії - прийняти проект рішення «за 

основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутатської комісії - 

прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція 

приймається 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 4 (1+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про розподіл коштів міського бюджету» прийняти як 

рішення сесії (додається рішення № 17). 
 

ХІХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника  фінансового управління Дрища В.О.про внесення змін до 

бюджету міста на 2018 рік, який повідомив, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, всі зауваження та доповнення до проекту рішення враховані, 

додатково роздана пояснююча записка до змін, які обговорені на засіданні профільної 

депутатської комісії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував прийняти проект рішення, розглянутий на 

засіданнях депутатських комісій «за основу», а потім вносити зміни та доповнення, 

поставив на голосування пропозицію прийняти проект рішення «за основу» рішення сесії. 

Пропозиція приймається. 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна за 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21 Сікора Інна Володимирівна за 



„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 3. 
 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. назвав зміни зі слів (не внесені до проекту 

рішення), які запропоновані депутатами міської ради на засіданнях депутатських комісій, 

а саме: 

 у зв’язку із проведенням XXXVII (позачергової) сесії міської ради VII скликання 

від 27 березня 2018 року № 1 «Про внесення змін до бюджету міста на 2018 рік» 

збільшення доходів міського бюджету на суму 276 025,00 грн. за рахунок збільшення 

офіційних трансфертів по загальному фонду на суму 276 025,00 грн. (збільшення іншої 

субвенції з місцевого бюджету від Судилківської сільської ради на суму 266 845,00 грн. 

(на виплату заробітної плати з нарахуваннями Шепетівській музичній школі в сумі 210 

534,00 грн. та Шепетівській художній школі в сумі 56 311,00 грн. та від Ленковецької 

сільської ради на суму 9 180,00 грн. (як частка співфінансування по утриманню 

Шепетівської дитячої художній школі в сумі 9 180,00 грн.) - даний пункт зняти з 

голосування та замінити  

«1 .Збільшити доходи міського бюджету на суму 1 294 985,00 грн., в тому числі: 

1.1.По загальному фонду міського бюджету на суму 723 000,00 грн. за рахунок збільшення 

міжбюджетних трансфертів на суму 723 000,00 грн., а саме:  

- субвенції з місцевого бюджету за рахунок залишку коштів освітньої субвенції, що 

утворився на початок бюджетного періоду (придбання пристроїв для програвання 

компакт-дисків із звуковим записом для закладів загальної середньої освіти з метою 

створення умов для підготовки та проведення зовнішнього незалежного оцінювання з 

іноземних мов) по на суму 105 000,00 грн.; 

- субвенції з місцевого бюджету на надання державної підтримки особам з особливими 

освітніми потребами за рахунок відповідної субвенції з державного бюджету (підтримка 

осіб з особливими освітніми потребами (видатки споживання)) на суму 492 100,00 грн.; 

- субвенції з місцевого бюджету на надання державної підтримки особам з особливими 

освітніми потребами за рахунок відповідної субвенції з державного бюджету (оснащення 

кабінетів інклюзивно-ресурсних центрів (видатки розвитку)) на суму 125 900,00 грн. 

1.2. По спеціальному фонду міського бюджету на суму 571 985,00 грн. за рахунок 

збільшення міжбюджетних трансфертів на суму 571 985,00 грн., а саме: 

- субвенції з місцевого бюджету за рахунок залишку коштів освітньої субвенції, що 

утворився на початок бюджетного періоду на придбання персонального 

комп’ютера/ноутбука та техніки для друкування, копіювання, сканування та ламінування з 

витратними матеріалами для початкової школи  на суму 241 985,00 грн.; 

- субвенції з місцевого бюджету за рахунок залишку коштів освітньої субвенції, що 

утворився на початок бюджетного періоду на оснащення закладів загальної середньої 

освіти з поглибленим/профільним вивченням природничих та математичних предметів та 

опорних шкіл засобами навчання, у тому числі кабінетами фізики, хімії, біології, 

географії, математики, мультимедійними засобами навчання  на суму 300 000,00 грн.; 

- субвенції з місцевого бюджету за рахунок залишку коштів освітньої субвенції, що 

утворився на початок бюджетного періоду на придбання обладнання для кабінетів 

української мови в закладах загальної середньої освіти з навчанням мовами національних 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



меншин (у тому числі придбання електронних фліпчартів та мобільних стендів до них, для 

шкіл з навчанням румунською та угорською мовами) на суму 30 000,00 грн.». 

 щодо акумуляції коштів в сумі 5 млн.грн. на поточний ремонт вулиць міста ( Дрищ 

В.О. надав розгорнуте пояснення щодо коштів, які пропонується зекономити)  
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити.На 

виступ записалось 5 депутатів міської ради ( Волоткевич І.В. та Веселкова Г.П. запиались 

помилково, Федоров В.Б. повідомив, що має звернення, але не по даному питанню) . 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Шайнога Ю.М. щодо доцільності витрат коштівна 

будівництво модульних котелень в закладах освіти, якщо ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» 

передає майно в комунальну власність та буде майновий комплекс тепломережа. 

 

Дрищ В.О. пояснив, що кошти в сумі 280 тис. грн. знімаються з будівництва модульних 

котелень закладів освіти ( крім НВК №2, ЗОШ№1, ЗОШ№4 та СЗОШ№2). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Примак В.О. щодо змін в пункті про будівництво та  

 

утримання автомобільних доріг, зокрема кошти передбачені на ремонт вул.Залізнична 

перенести на ремонт на пров. Лісовий . 
 

Дрищ В.О. пояснив, що в бюджеті прописуються загальні суми, а розподіл асигнувань при 

підготовці Паспорта внесення змін до бюджетної Програми по утриманню вулиць міста. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав чи потребують названі зміни окремого 

голосування. Ні. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення з внесеними змінами та доповненнями 

«в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними змінами та доповненнями «в цілому» як рішення сесії.  

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 4 (1+3). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до бюджету міста на 2018 рік» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення № 18). 
 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Федоров В.Б. з повідомленням про відкликання його 

депутатського запиту та прохання не розглядати останнє питання порядку денного, 

повідомив, про щойно зареєстрований в міській раді депутатський запит з тим же самим 

змістом щодо розгляду його на  черговій сесії першим питанням. 
 

Міський голова Полодюк М.І пояснив, що відповідно до Регламенту, якщо порядок 

денний затверджений, зачитавп.4 статті 43 «Виключення питання із затвердженого 

порядку денного приймається радою двома третинами голосів від загального складу 

Ради». 
 

Міський голова Полодюк М.І.поставив пропозицію депутата міської ради Федорова В.Б. – 

виключити з порядку денногот депутатського запиту і підготовленого до нього проекту 

рішення. Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості 

голосів під час голосування. 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович за 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

 1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович утримався 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович  за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна  за 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна  за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосував 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 



„За”– 14, „проти” – 1 голос міського голови, „утримались” – 10, ,,не брали участі в 

голосуванні” –4 (1+3). 
 

ХХ. 
 

СЛУХАЛИ: Спеціаліста І категорії відділу культури Рижак С. М.про внесення змін до 

рішення ХІХ сесії міської ради VI скликання від 29 грудня 2011 року № 16 «Про 

затвердження штатного розпису комунальної установи «Шепетівський парк культури і 

відпочинку», яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

 

Секретар міської ради Кикоть М.Ю. повідомив, що на засіданнях депутатських комісій до 

проекту рішення зауважень не надходило, була пропозиція прийняти проект рішення за 

основу і в цілому як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович за 

26  Холява Петро Ярославович утримався 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна не голосувала 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24  Спеціальний Павло Андрійович не голосував 



„За”– 18+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 10(6+4). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення ХІХ сесії міської ради 

VI скликання від 29 грудня 2011 року № 16 «Про затвердження штатного розпису 

комунальної установи «Шепетівський парк культури і відпочинку»» прийняти як рішення 

сесії (додається рішення № 19). 
 

ХХІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань кадрової та режимно-секретної 

роботиАдамця В. П. про внесення змін та доповнень в штат апарату міської ради та 

виконавчого комітету, виконавчих органів Шепетівської міської ради, який повідомив, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, були зауваження та 

доповнення до проекту рішення, було прийняте рішення винести на розгляд сесії міської 

ради. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача. Записався 1 депутат міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Примак В.О. з запитанням щодо завдань, які 

ставляться перед головним спеціалістом з питань енергозбереження та 

енергоефективності. 
 

Адамець В.П. повідомив та зачитав розроблену посадову інструкцію спеціаліста з питань 

енергозбереження та енергоефективності, зокрема  
- вносить пропозиції міському голові, сесії міської ради та виконавчому комітету щодо 

можливостей залучення коштів на реалізацію програм енергозбереження на території міста 

Шепетівки; 

- забезпечує вивчення, узагальнення та впровадження передового іноземного і вітчизняного 

досвіду в сфері енергоменеджменту; 

- веде постійний моніторинг доступних джерел залучення грантів та коштів міжнародної технічної 

допомоги; 

- у співпраці з громадськими організаціями, органами виконавчої влади, іншими установами та 

організаціями, за погодженням з міським головою, готує заявки на отримання грантів міжнародної 

технічної допомоги для реалізації проектів в сфері ресурсозбереження та енергоефективності; 

- координує співпрацю міської ради, громадських організацій, органів виконавчої влади, інших 

фізичних та юридичних осіб з метою реалізації інвестиційних програм і проектів у сфері 

енергозбереження; 

- веде планування, моніторинг та аналіз споживання енергоресурсів бюджетними установами, що 

фінансуються з міського бюджету; 

- розробляє попередні техніко-економічні обґрунтування для окремих заходів чи проектів, 

направлених на зменшення споживання традиційних енергоресурсів або запровадження 

використання альтернативних джерел енергії; 

- розробляє та подає запити, інвестиційні проекти та заявки до міжнародних фондів технічної 

допомоги, всеукраїнських і регіональних цільових програм для реалізації в місті заходів в сфері 

енергозбереження;ї 

- проводить інформаційно – роз’яснювальну роботу в місті щодо необхідності ощадливого 

енергоспоживання і енергозбереження; 

- координує співпрацю міста Шепетівки в сфері сталого енергоефективного розвитку з 

міжнародними та вітчизняними профільними структурами, забезпечує реалізацію спільних 

проектів; 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  не голосував 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



- забезпечує розробку рекламних матеріалів (в тому числі на іноземних мовах), презентацій 

інвестиційних проектів, оприлюднення їх через засоби масової інформації; 

- сприяє якісному представленню міста Шепетівки, його інвестиційних, та ділових можливостей 

на різноманітних регіональних, всеукраїнських та міжнародних заходах (конференціях, виставках 

тощо); 

- стимулює розробку і реалізацію проектів та ініціатив органів самоорганізації населення, 

вуличних та будинкових комітетів по енергозбереженню; 

- готує проекти рішень міської ради, її виконавчого комітету, розпорядження міського голови 

стосовно енергоменеджменту та енергоефективності; 

- розробляє та подає на розгляд сесії міської ради щорічні програми в сферах, що відносяться до 

компетенції головного спеціаліста з питань  енергозбереження та енергоефективності, забезпечує 

виконання їх заходів та звітує про результати; 

- бере участь у підготовці концепцій, програм та стратегій розвитку міста; 

- забезпечує своєчасний розгляд звернень, листів та пропозицій фізичних та юридичних осіб; 

- виконує інші завдання, покладені на нього керівництвом міської ради». 
 

Депутати міської ради запитали щодо заробітної плати, Адамець В.П. повідомив, що 

заробітна плата головного спеціаліста складає – посадовий оклад 3500 грн.) та надбавки за 

ранг, вислугу років і т.д. ( приблизно 6000 – 6500 грн.). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити.  

На виступ записались 2 депутати міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. висловила обурення щодо розширення  

штату апарату міської ради та виконавчого комітету, повідомила свій вибір – «не 

підтримувати даний проект рішення» та закликала депутатів міської ради не підтримувати 

даний проект рішення. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Примак В.О. висловив власну думку щодо завдань 

покладених на головного спеціаліста з питань енергозбереження та енергоефективності і 

недоцільність введення в апарат вказаної одиниці, запропонував не підтримувати даний 

проект рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку 

з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 



„За”– 10+1 голос міського голови, „проти” – 4 „утримались” – 7, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін та доповнень в штат апарату 

міської  

ради та виконавчого комітету, виконавчих органів Шепетівської міської ради» 

відхилений, як такий, що не отримав необхідної більшості голосів на підтримку під час 

голосування. 

ХХІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу містобудування та архітектуриДонкова В.В. про внесення 

змін в рішення ХХV сесії міської ради VII скликання від 26 вересня 2017р. № 18 «Про 

встановлення пам’ятного знаку Симону Петлюрі», який повідомив, що проект рішення 

розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішенняне надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

 16  Потапова Галина Лук’янівна проти 

 17  Примак Віталій Олександрович проти 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна проти 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович утримався 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна проти 

23  Сорока Дмитро Леонідович утримався 

24  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  утримався 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 



„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 7 (2+5). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін в рішення ХХV сесії міської ради 

VII скликання від 26 вересня 2017р. № 18 «Про встановлення пам’ятного знаку Симону 

Петлюрі»» прийняти як рішення сесії (додається рішення №20). 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що засідання триває вже більше двох годин та 

відповідно до Регламенту Шепетівської міської ради VІІ скликання оголошується 

перерва.Депутат міської ради Прохорчук В.П. запропонувала продовжувати засідання 

сесії міської ради та працювати без перерви. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію Прохорчук В.П. - 

продовжувати засідання сесії міської ради та працювати без перерви. Пропозиція не 

приймається 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович не голосував 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович за 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна проти 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович проти 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна за 

 17  Примак Віталій Олександрович не голосував 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 



„За”– 14, „проти” – 3, „утримались” – 1+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 10 (4+6). 

 

Міський голова Полодюк М.І. оголосив перерву на 30 хвилин (до 13.20 год.). 

 

По закінченню перерви міський голова Полодюк М.І. повідомив, що залі засідання міської 

ради присутні 19 депутатів міської ради і міський голова, повернувся до розгляду питань 

порядку денного та надав слово начальнику відділу з питань регулювання земельних 

відносин управління житлово-комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносин Мазурець Н.М.. 
 

ХХІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про припинення права користування земельною ділянкою згідно із ст. 141 

Земельного кодексу України, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

24  Спеціальний Павло Андрійович проти 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  за 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович відсутній 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 



„За”– 19+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 9. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про припинення права користування земельною 

ділянкою згідно із ст. 141 Земельного кодексу України» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення № 21). 

 

ХХІV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок згідно із ст.. 124 Земельного кодексу України (оренда), 

якаповідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 



„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст.124 Земельного кодексу 

України (оренда)» прийняти як рішення сесії (додається рішення № 22). 

 

ХХV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про передачу на умовах оренди сформованої земельної ділянки Криворчук 

Аллі Володимирівні, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 



„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про передачу на умовах оренди сформованої 

земельної ділянки Криворчук Аллі Володимирівні» прийняти як рішення сесії (додається 

рішення № 23). 
 

ХХVІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України, яка повідомила, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, на засіданні профільної 

комісії була пропозиція по розділу 1 голосувати по кожному підпункту окремо. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитаннядо 

доповідача. На питання записалось 2 депутати міської ради ( Собчук Н.М. – помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Одуд Б.М. з запитанням щодо місця проживання 

заявників, які внесені в розділ 1 проекту рішення (Не всі мешкають в місті, але всі є 

учасниками АТО). 
 

Секретар міської ради Кикоть М.Ю. нагадав присутнім про те, що є підписаний 

Меморандум з спілкою учасників бойових дій м.Шепетівка, в якому прописано що 

земельні ділянки надаються за погодженням учасників бойових дій. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записався 1 депутат міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Синюта В.В., голова комісіїз питань земельних 

відносин, архітектури та будівництва, охорони навколишнього середовищаз роз’ясненням 

позиції профільної комісії, надав інформацію про кількість наданих земельних ділянок 

учасникам АТО. 
 

Міський голова Полодюк М.І. зачитав підготовлену статистичну інформацію про виділені 

земельні ділянки учасникам АТО (впродовж 2014-2018 років станом на 4 квітня 2018 р. 

учасникам АТО в місті Шепетівка було виділено 399 земельних ділянок).  
 

Голова комісії з питань земельних відносин, архітектури та будівництва, охорони 

навколишнього середовища Синюта В.В. зауважив, що відповідальність перед учасниками 

АТО про отримання земельних ділянок повинна бути і загальнодержавна, наголосив, що  

міський ресурс землі вичерпано та попросив підтримати рішення земельної комісії та 

голосувати одним блоком п.п. 1.1, п.п. 1.2., п.п. 1.5., п.п.1.12., всі решта підпункти другим 

блоком, повідомив, що до другого розділу проекту рішення питань не було. 
 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської радипро заперечення, зміни та 

доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії – розділ 1голосувати блоками : І блок - п.п. 1.1, 

п.п. 1.2., п.п. 1.5., п.п.1.12., ІІблок- всі решта підпункти. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної комісії –

перший розділ голосувати блоками : І блок - п.п. 1.1, п.п. 1.2., п.п. 1.5., п.п.1.12., ІІблок- 

всі решта підпункти. Пропозиція приймається 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію підтримати І блок - 

п.п. 1.1 « Павелку Сергію Сергійовичу для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Гулака-

Артемовського, 12 орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової 

та громадської забудови за рахунок земель комунальної власності», п.п. 1.2. «Скоцькому 

Артуру Сергійовичу для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Григорія Верьовки, 6 орієнтовною площею 

земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської забудови за рахунок 

земель комунальної власності», п.п. 1.5. «Кузмінчуку Миколі Васильовичу для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) по вул. Князя Острозького, 1-А орієнтовною площею земельної 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської забудови за рахунок земель 

комунальної власності» та п.п. 1.12. «Грицюку Олегу Володимировичу для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 

ділянка) по пров. Князя Острозького, 2-А орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. 

м із земель житлової та громадської забудови за рахунок земель комунальної 

власності».Пропозиція приймається. 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію підтримати ІІ блок - 

п.п. 1.3 «Казмірчук Марії Михайлівні для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Григорія 

Верьовки, 8 орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та 

громадської забудови за рахунок земель комунальної власності», п.п. 1.4. «Мотлюку 

Валерію Михайловичу для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Григорія Верьовки, 10 

орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської 

забудови за рахунок земель комунальної власності», п.п. 1.6. « Васику Вадиму 

Васильовичу для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Князя Острозького, 1-Б орієнтовною 

площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської забудови за 

рахунок земель комунальної власності», п.п.1.7. «Войтюку Роману Сергійовичу для 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) по вул. Князя Острозького, 1-В орієнтовною площею земельної 

ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської забудови за рахунок земель 

комунальної власності», п.п. 1.8. «Островському Павлу Олеговичу для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 

ділянка) по вул. Князя Острозького, 1-Г орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. 

м із земель житлової та громадської забудови за рахунок земель комунальної власності», 

п.п.1.9. «Колбі Олександру Миколайовичу для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Князя 

Острозького, 1-Д орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та 

громадської забудови за рахунок земель комунальної власності», п.п. 1.10. «Артерчуку 

Володимиру Степановичу для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Князя Острозького, 2-А 

орієнтовною площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської 

забудови за рахунок земель комунальної власності», п.п. 1.11. «Кондратюку Андрію 

Миколайовичу для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Князя Острозького, 2-Б орієнтовною 

площею земельної ділянки 1000 кв. м із земель житлової та громадської забудови за 

рахунок земель комунальної власності» та п.п. 1.13. «Шульженку Артуру Івановичу для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) по вул. Довженка, 20-А орієнтовною площею земельної ділянки 

1000 кв. м із земель житлової та громадської забудови за рахунок земель комунальної 

власності».Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості 

голосів під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна утрималася 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович утримався 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна утрималася 

20 Синюта Володимир Володимирович утримався 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович утримався 



„За”– 1, „проти” – немає „утримались” – 17+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 10 (2+8). 
 

Міський голова Полодюк М.І. нагадав, що до пункту/розділу 2 зауважень не було  та 

поставив на голосування пропозицію прийняти проект рішення з позитивно 

проголосованими змінами, зміненою нумерацією підпунктів пункту 1 «в цілому» як 

рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та затвердження проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення № 24). 
 

ХХVІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України для 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна відсутній 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



будівництва індивідуальних гаражів, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій. 
 

ВИСТУПИЛИ: Голова комісії з питань земельних відносин, архітектури та будівництва, 

охорони навколишнього середовища Синюта В.В. повідомив пропозицію комісії –проект 

рішення голосувати по пунктах. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - проект рішення голосувати по пунктах. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної комісії - 

проект рішення голосувати по пунктах. Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не 

набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

„За”– 12+1 голос міського голови, „проти” – 2, „утримались” – 3, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 11 (4+7). 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозиціюприйняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку 

з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна утрималася 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна не голосувала 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна утрималася 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20 Синюта Володимир Володимирович проти 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна проти 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

1  Биков Віталій Петрович за 



„За”– 15, „проти” – немає, „утримались” – 5+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 8 (1+7). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу 

України для будівництва індивідуальних гаражів» відхилений, як такий, що не отримав 

необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування. 
 

ХХVІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок для індивідуального садівництва та затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу 

України, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських 

комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача. На питання записалось 4 депутати. ( Волоткевич І.В. і Савчук В.М. - 

помилково) 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Одуд Б.М. з запитанням про місцезнаходження 

земельної ділянки по підпункту 1.1. ( показали на схемі та надали роз’яснення).  
 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 



Депутат міської ради Биков В.П. заявив про наявність конфлікту інтересів та повідомив, 

що  утримуються від голосування стосовно даного питання. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8 (1+7). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок для індивідуального садівництва та 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 

121 Земельногокодексу України»прийняти як рішення сесії (додається рішення № 25). 
 

ХХІХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович заявив про конфлікт інтересів не голосував 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) та затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту 

рішення не надходило. 
 

Після розгляду схеми та обговорення проекту рішення і проблемних земельних ділянок 

міський голова Полодюк М.І. дав доручення відділу з питань регулювання земельних 

відносин управління житлово-комунального господарства та з питань регулювання 

земельних відносинпроконтролювати зазначення водовідвідних канав при погодженні 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) межі земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) в переліку обмежень щодо використання земельної 

ділянки по вул. Сагайдачного, 17.  
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович утримався 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості) та затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)»прийняти як 

рішення сесії (додається рішення № 26). 
 

ХХХ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних відносин 

Мазурець Н.М. про надання згоди на зміну цільового призначення земельної ділянки 

згідно із ст. 20 Земельного кодексу України, яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на засіданні депутатських комісій, профільна комісія не дійшла до спільного 

рішення ( при голосуванні одноголосно утримались), тому запропонувала винести проект 

рішення на розгляд депутатів міської ради . 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

 1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна утрималася 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна утрималася 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна утрималася 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович утримався 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович утримався 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 



„За”– 3, „проти” – немає „утримались” – 16+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 9 (2+7). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання згоди на зміну цільового призначення 

земельної ділянки згідно із ст. 20 Земельного кодексу України»відхилений, як такий, що 

не отримав необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування. 
 

ХХХІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних 

відносинМазурець Н.М. про поновлення договору оренди земельної ділянки згідно із ст. 

33 Закону України «Про оренду землі», яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій, профільна комісія внесла пропозицію в п.6 «Поновити 

Шевчуку Василю Ярославовичу строком на 3 роки (до _____ 2021 р.) договір оренди 

земельної ділянки площею 16 кв. м по вул. Лозовій, 1-А (кадастровий номер 

6810700000:01:006:0492) для обслуговування кіоску по ремонту взуття.Зобов’язати 

орендаря у місячний термін підписати договір оренди (додаткову угоду) земельної 

ділянки та протягом 10 днів від підписання договору (додаткової угоди) провести його (її) 

державної реєстрації» та п. 9 «Поновити Капелюху Петру Івановичу строком на 3 роки (до 

_____ 2021 р.) договір оренди земельної ділянки площею 50 кв. м по вул. Митрополита 

Шептицького, 2-А (кадастровий номер 6810700000:01:004:0528) для будівництва та 

обслуговування будівель торгівлі (для обслуговування кіоску). Зобов’язати орендаря у 

місячний термін підписати договір оренди (додаткову угоду) земельної ділянки та 

протягом 10 днів від підписання договору (додаткової угоди) провести його (її) державної 

реєстрації»термін оренди змінити з «…… 3 роки….» на «….1 рік…….». 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення змінивши в п.6 та п.9 термін оренди на 1 

рік«за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення змінивши в п.6 та п.9 термін оренди на 1 рік «за основу» та «в цілому» як 

рішення сесії. Пропозиція приймається. 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 



„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8 (1+7). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про поновлення договору оренди земельної ділянки 

згідно із ст. 33 Закону України «Про оренду землі»»прийняти як рішення сесії (додається 

рішення № 27). 
 

ХХХІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних 

відносинМазурець Н.М. про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок, 

яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Голова комісії з питань земельних відносин, архітектури та будівництва, охорони 

навколишнього середовища Синюта В.В. надав інформацію по п.6 (земельна ділянка по 

вул.Чкалова, 1-А) та повідомив, що профільна комісія утрималась при голосуванні за 

даний проект рішення. Запропонував п.1-5 голосувати «пакетом», п.6 – окремо. 
 

Надійшла пропозиція депутата міської ради п.1-5 голосувати «пакетом», а п.6-  окремо. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Синюти В.В. п.1-5 голосувати «пакетом», а п.6 окремо. Пропозиція приймається. 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 



„За”– 18, „проти” – немає „утримались” – 3+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти пункти 

проекту рішення як пункти рішення сесії : п. 1. «Надати дозвіл на проведення експертної 

грошової оцінки земельної ділянки по вул. Героїв Небесної Сотні, 19 (кадастровий номер 

6810700000:01:006:0708) площею 48 кв. м, яка надана в оренду Тетері Анатолію 

Анатолійовичу для будівництва та обслуговування будівель торгівлі та відноситься до 

земель житлової та громадської забудови. Встановити розмір суми авансового внеску 10% 

від нормативної грошової оцінки земельної ділянки. Укласти договір щодо виконання 

робіт з проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки з переможцем конкурсу 

з відбору суб’єктів оціночної діяльності», п. 2. «Надати дозвіл на проведення експертної 

грошової оцінки земельної ділянки по вул. Героїв Небесної Сотні, 112-Е (кадастровий 

номер 6810700000:01:003:0966) площею 1000 кв. м, яка надана в оренду Власюк Марії 

Миколаївні для будівництва та обслуговування будівель торгівлі та відноситься до земель 

житлової та громадської забудови. Встановити розмір суми авансового внеску 10% від 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки.Укласти договір щодо виконання робіт з 

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки з переможцем конкурсу з 

відбору суб’єктів оціночної діяльності», п. 3. «Надати дозвіл на проведення експертної 

грошової оцінки земельної ділянки по вул. Судилківській, 58 (кадастровий номер 

6810700000:01:010:0434) площею 88 кв. м, яка надана в оренду Чепеленко Наталії 

Сергіївні для будівництва та обслуговування будівель торгівлі (для будівництва зупинки 

громадського автотранспорту та перукарні) та відноситься до земель житлової та 

громадської забудови. Встановити розмір суми авансового внеску 10% від нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки.Укласти договір щодо виконання робіт з проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки з переможцем конкурсу з відбору суб’єктів 

оціночної діяльності» п. 4. «Надати дозвіл на проведення експертної грошової оцінки 

земельної ділянки по вул. Островського, 52-Н (кадастровий номер 

6810700000:01:005:0575) площею 100 кв. м, яка надана в оренду Корнійчуку Івану 

Івановичу для будівництва та обслуговування будівель торгівлі (для будівництва та 

обслуговування складу) та відноситься до земель житлової та громадської забудови. 

Встановити розмір суми авансового внеску 10% від нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки.Укласти договір щодо виконання робіт з проведення експертної 

грошової оцінки земельної ділянки з переможцем конкурсу з відбору суб’єктів оціночної 

діяльності» та п. 5. « Надати дозвіл на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Рамповій, 14 (кадастровий номер 6810700000:01:003:0767) площею 

230 кв. м, яка надана в оренду Бережному Сергію Станіславовичу для будівництва та 

обслуговування будівель торгівлі та відноситься до земель житлової та громадської 

забудови. Встановити розмір суми авансового внеску 10% від нормативної грошової 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



оцінки земельної ділянки.Укласти договір щодо виконання робіт з проведення експертної 

грошової оцінки земельної ділянки з переможцем конкурсу з відбору суб’єктів оціночної 

діяльності». Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої 

кількості голосів під час голосування. 

„За”– 15, „проти” – немає „утримались” – 6+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти пункти 

проекту рішення як пункти рішення сесії : п. 6. «Надати дозвіл на проведення експертної 

грошової оцінки земельної ділянки по вул. Чкалова, 1-А (кадастровий номер 

6810700000:01:007:0685) площею 80 кв. м, яка надана в оренду Бушко Ользі Анатоліївні 

для будівництва та обслуговування юридичної консультації та відноситься до земель 

житлової та громадської забудови. Встановити розмір суми авансового внеску 10% від 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки.Укласти договір щодо виконання робіт з 

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки з переможцем конкурсу з 

відбору суб’єктів оціночної діяльності». Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що 

не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович утримався 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

 1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна утрималася 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна утрималася 



„За”– 2, „проти” – 2+1 голос міського голови „утримались” – 17 ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не 

набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович проти 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна утрималася 

20 Синюта Володимир Володимирович проти 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна утрималася 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович утримався 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна утрималася 

 Міський голова Полодюк М. І. утримався 

 1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна утрималася 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович утримався 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович утримався 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович утримався 



„За”– 4, „проти” – немає „утримались” – 15+1 голос міського голови,, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 9 (2+7). 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про проведення експертної грошової оцінки 

земельних ділянок»відхилений, як такий, що не отримав необхідної більшості голосів на 

підтримку під час голосування. 
 

ХХХІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних 

відносинМазурець Н.М. про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки згідно із ст. 124 Земельного кодексу України (оренда) 

приватному акціонерному товариству по газопостачанню та газифікації «Шепетівкагаз», 

яка повідомила, що проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна не голосувала 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович утримався 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович утримався 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна утримався 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 



„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” –7. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із ст. 124 Земельного кодексу 

України (оренда) приватному акціонерному товариству по газопостачанню та газифікації 

«Шепетівкагаз»»прийняти як рішення сесії (додається рішення № 28). 
 

ХХХІV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних 

відносинМазурець Н.М. про затвердження Порядку закупівлі послуг з виконання робіт із 

землеустрою, оцінки земель та визначення виконавця земельних торгів на конкурентних 

засадах на території міста Шепетівки, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 



„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” –7. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Порядку закупівлі послуг з 

виконання робіт із землеустрою, оцінки земель та визначення виконавця земельних торгів 

на конкурентних засадах на території міста Шепетівки» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення № 29). 
 

ХХХV. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних 

відносинМазурець Н.М. про проведення поділу земельної ділянки, яка повідомила, що 

проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до 

проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція - прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 



„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” –7. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про проведення поділу земельної ділянки» прийняти 

як рішення сесії (додається рішення № 30). 
 

ХХХVІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин управління 

житлово-комунального господарства та з питань регулювання земельних 

відносинМазурець Н.М. про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки (зі зміною цільового призначення) згідно із ст. 20 Земельного кодексу 

України Яцкову Арсенію Борисовичу, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував доповнити п.2 словами – …….угода 

додається. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть заперечення. 

Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з внесеними доповненнями «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 

Пропозиція приймається. 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 



„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” –7. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки (зі зміною цільового призначення) згідно із ст. 20 

Земельного кодексу України Яцкову Арсенію Борисовичу» прийняти як рішення сесії 

(додається рішення № 31). 
 

ХХХVІ. 
 

СЛУХАЛИ: Заступника міського голови СтасюкН.В. про створення комунального 

некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної 

допомоги», яка повідомила, щовідповідно до доручення депутатів міської ради, в 

результаті проведеної роботи створеної робочої групи підготовлено  даний проект 

рішення, який розглянуто на засіданні депутатських комісій, всі зауваження та зміни 

враховані і роздані депутатам. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання. На 

питання записалось 3 депутати міської ради ( Веселкова Г.П. – помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Савчук В.М. з запитанням чому дане питання не 

розглядалось на засіданні профільної комісії. 
 

Стасюк Н.В. відповіла, що на засіданні профільної комісії по даному питанню доповідала 

начальник юридичного відділу Бабась Г.І. (Бабась Г.І. повідомила, що дане питання 

обговорювалось на всіх засіданнях депутатських комісій вкінці всіх питань порядку 

денного, у зв’язку з тим, що питання додаткове). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Савчук В.М. з запитанням яку рекомендацію надав 

Департамент охорони здоров’я Хмельницької обласної державної адміністрації з даного 

питання. 
 

Стасюк Н.В. відповіла, що наразі з Департаментом охорони здоров’я Хмельницької 

облдержадміністрації не радилися, наголосила на тому, що органи місцевого 

самоврядування мають повноваження на прийняття таких рішень, інформувала про втрату  

Департаментом першочергової функції, яку він виконував раніше. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з запитаннями: 

- чи були присутні фахівці ( лікарі та люди, які розбираються в даному питанні) на 

засіданні профільної комісії; 

- якщо буде створений такий Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної 

допомогив Шепетівці, то вже є плани щодо структури, зокрема цікавить селище Косецьке 

603-ій кілометр. 
 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



Стасюк Н.В. відповіла, що у перспективі планується створення п’яти Центрів та на 

території мікрорайону Косецьке (Шанхай) створити амбулаторію. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити. 

На виступ записалось 3 депутати міської ради ( Веселкова Г.П. – помилково). 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. висловила позитивні моменти з даного 

проекту рішення, наголосила на потребі фахового підходу вирішення подібних питань, 

про дороговартісне оснащення ЦПМСД та робочих місць працівників; обурилась щодо 

порушення термінів опублікування на сайті міської ради такого важливого проекту 

рішення та повідомила, що при голосуванні буде утримуватись . 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Савчук В.М. з пропозицією відправити дане питання 

на довивчення, так як питання надзвичайно серйозне, потребує глибокого обговорення і 

вивчення, запитала чому в робочу групу з даного питання не ввійшли фахівці медичної 

галузі ні з первинної, ні з вторинної ланки. Повідомила про колегію в Департаменті 

охорони здоров’я Хмельницької облдержадміністраціїз питання стану фінансування 

медичних закладів та повідомила про серйозні проблеми з фінансуванням Шепетівських 

закладів, надала розгорнуту інформацію про нормативні документи, ліцензію на медичну 

практику, кадрове забезпечення і т.д. при створенні ЦПМСД. Запропонувала 1). питання 

направити на довивчення, створити робочу групу за участі профільних фахівців, 

опрацювати та розглянути на засіданні профільної депутатської комісії і тоді приймати 

рішення; 2). надати слово Нечипоруку А.Г. головному лікарю КЗ «Шепетівський 

ЦПМСД», який був присутнім на всіх нарадах, семінарах, тренінгах, які стосуються 

реформування первинної ланки організації роботи сімейних лікарів. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради,завідувач Шепетівського міськміжрайонного відділу 

лабораторних досліджень ДУ «Хмельницький обласний лабораторний центр» 

Міністерства охорони здоров’я України Мазаєв В.В. повідомив, що був у складі делегації 

в м.Новоград-Волинський та повідомив як там працюють центри ПМСД ; поінформував 

присутніх щодо  вирішення питання про створення та існування комунального 

некомерційного підприємства ЦПМСД. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію надати слово для 

виступу головному лікарю КЗ «Шепетівський ЦПМСД»Нечипоруку А.Г.. Пропозиція 

приймається. 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович за 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович не голосував 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 



„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 8 (2+6). 
 

Головний лікар КЗ «Шепетівський ЦПМСД»Нечипорук А.Г. повідомив про процедуру 

створення Центру ПМСД, зокрема це витримання всіх нормативних актів, постанов 

Кабінету Міністрів про ліцензування, виконання табелю оснащення та отримання 

відповідної ліцензії і заключення угоди з Національною службою здоров'я України, 

повідомив про оснащення діючого Центру та обладнаннякожного робочого місця міських 

амбулаторій ( ноутбуками та підключення до мережі інтернет) за кошти міського та 

районного бюджету. Запропонував створити комісію за участі депутатів міської та 

районної  ради для виненсення виваженого рішення. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

Нечипорука А.Г. На питання записалось секретар міської ради та 2 депутати міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Секретар міської ради Кикоть М.Ю. з запитанням щодо перереєстрації 

Шепетівського ЦПМСД в с.Кірчик та ситуації з заборгованістю по виплаті заробітної 

плати. 

Головний лікар КЗ «Шепетівський ЦПМСД»Нечипорук А.Г. повідомив, що в ЦПМСД 

проблем з заборгованістю немає, працівники вчасно отримують заробітну плату з 

надбавками та премією, інформував, що рішення по реєстрації ЦПМСД в с.Кірчик було 

прийняте районною радою. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Собчук Н.М. з запитанням коли лікарі зможуть 

отримувати заробітну плату та перебувати працівником новоствореного Центру (при 

прийняті даного рішення) 
 

Головний лікар КЗ «Шепетівський ЦПМСД»Нечипорук А.Г. повідомив, що лікарі 

зможуть отримувати заробітну плату після затвердження Статуту та структури, після 

отримання Центром ліцензії на медичну практику, оснащення медичним обладнанням та 

фінансуванням. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Спеціальний П.А. з запитанням - які переваги 

районної та міської первинної медицинидо мешканців мікрорайону Косецьке та 603-го км. 
 

Головний лікар КЗ «Шепетівський ЦПМСД»Нечипорук А.Г. відповів, що незважаючи на 

фінансову кризу Центру вдалося значно покращити медичне обладнання, ЦПМСД надає 

весь обсяг медичної допомоги всім мешканцям, перевага полягає лише в тому, що заклад  

працюючий, має дозвола,  документи та  ліцензію на медичну практику. 
 

Міський голова Полодюк М.І. нагадав присутнім про доручення міського голови 

виконавчому комітету розглянути і вивчити питання по створенню комунального 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



некомерційного підприємства «Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної 

допомоги»; повідоми про створену робочу групу, яка протягом часу ( до сьогоднішнього 

засідання сесії міської ради) працювала, до складу увійшли фахівці (які непричетні до 

теперішньої системи охорони здоров'я), але достатньо фахово підготовлені, були два 

лікарі і 7 членів робочої групи; був проведений ретельний економічно-фінансовий аналіз 

всієї діяльності і матеріальної бази. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику фінансового управління Дрищу 

В.О. для надання інформації про фінансові можливості міської ради по створенню 

ЦПМСД, який повідомив про ситуацію на рівні держави щодо фінансування первинної та 

вторинної медицини, про кошти яких вистачить на виплату заробітної плати, інформував 

про недостатнє фінансування медичних препаратів пільгової категорії ( але щороку є 

дофінансування з міського бюджету). Дрищ В.О. надав вичерпну інформацію про 

результати обстеження і моніторингу, про додаткові кошти з міського бюджету (це біля 

800 тис.грн. по первинній медицині), які повертаються в міський бюджет, про обладнання, 

кількість працівників в штаті та додаткові ресурси. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово заступнику міського голови Стасюк Н.В., яка 

надала статистичну інформацію про виділення субвенцій з міського бюджету в районний ( 

2017 рік - 3230693 грн., 2016 рік – 3648200 грн.)та підсумувала вищесказане.  
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Савчук В.М. відкласти проект рішення на довивчення. Пропозиція не приймається, в 

зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 Міський голова Полодюк М. І. проти 

 1  Биков Віталій Петрович утримався 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

 4  Веселкова Галина Петрівна не голосувала 

 5  Волоткевич Ігор Васильович утримався 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна утрималася 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович проти 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович утримався 

 12  Мазаєв Володимир Васильович проти 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

 14  Одуд Богдан Михайлович проти 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна проти 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович проти 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович утримався 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 



„За”– 5, „проти” – 6+1 голос міського голови „утримались” – 8, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 9 (3+6). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи про зміни та 

доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про створення комунального некомерційного 

підприємства «Шепетівський міський центр первинної медико-санітарної допомоги»» 

прийняти як рішення сесії (додається рішення № 32). 
 

ХХХVІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про надання згоди на 

отримання кредитного ліміту для комунальних підприємств міста, який повідомив, що 

даний проект рішення дає право комунальним підприємствам взяти в банку тимчасовий 

короткотерміновий безвідсотковий кредит на покриття касових розривів, питання  

розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень до проекту рішення 

не надходило. 

28  Яковлева Наталія Василівна за 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович за 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна утрималася 

20 Синюта Володимир Володимирович утримався 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача. На питання записався 1 депутат міської ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради Одуд Б.М. з запитанням щодо кредиту бюро 

технічної інвентаризації в сумі 500 тис.грн. 
 

Дрищ В.О. відповів, що в банку мінімальний кредит - 500 тис.грн., підприємство може 

повернути 15 тис.грн.,  а може нічого не повернути, все залежить від виручки 

підприємства; банк надає овердрафт, тобто підприємства користуються кредитом 

безвідсотково 20 днів. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував внести уточнення «…..до 500000.00 грн…..» . 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення з уточненням «…..до 500000.00 грн…..» «за основу» та «в цілому» як рішення 

сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі 

в голосуванні” – 7 (1+6). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання згоди на отримання кредитного ліміту 

для комунальних підприємств міста» прийняти як рішення сесії (додається рішення № 33). 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович за 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна не голосувала  

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



 

ХХХVІІІ. 
 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про укладення угоди між 

Шепетівською міською радою та Шепетівською районною радою, який повідомив, що 

даний проект рішення розглянуто на засіданні депутатських комісій, зауважень та 

доповнень до проекту рішення не надходило. 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 22, „проти” – немає „утримались” – немає, ,,не брали участі в голосуванні” – 1 голос 

міського голови+6(відсутні). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про укладення угоди між Шепетівською міською 

радою та Шепетівською районною радою» прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№ 34). 
 

ХХХІХ. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. не голосував 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович за 

 4  Веселкова Галина Петрівна за 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



СЛУХАЛИ: Начальника  фінансового управління Дрища В.О. про надання 

одноразовоїгрошової допомоги, який повідомив, що даний проект рішення передбачає 

виплату грошової допомоги мешканцям міста, питання розглянуто на засіданні 

депутатських комісій, змін та доповнень до проекту рішення не надходило. Зауважив, що 

на сьогоднішній день за перший квартал поточного року надано допомогу на 400 тис. грн., 

до кінця року залишилось – 42 тис. грн..  
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть запитання до 

доповідача, зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 
 

Надійшла пропозиція профільної комісії - прийняти проект рішення «за основу» та «в 

цілому» як рішення сесії. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

„За”– 20+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали 

участі в голосуванні” –8. 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання одноразовоїгрошової допомоги» прийняти 

як рішення сесії (додається рішення № 35). 

ХL. 
 

 Міський голова Полодюк М. І. за 

 1  Биков Віталій Петрович за 

 2  Бунечко Алла Вікторівна за 

 3 Верхогляд Михайло Іванович відсутній 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович за 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна за 

 7  Глушківський Владислав Станіславович за 

 8  Кикоть Микола Юрійович за 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович за 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович за 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна за 

 14  Одуд Богдан Михайлович за 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович за 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович за 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна за 

 19  Савчук Валентина Миколаївна за 

20 Синюта Володимир Володимирович за 

21 Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22 Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович за 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович за 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна за 



Міський голова Полодюк М.І. перейшов до останнього питання порядку денного «Про 

зупинення п. 2 рішення Шепетівської міської ради VII скликання №9 від 19.11.2015р. 

«Про присвоєння рангів посадовим особам місцевого самоврядування та встановлення 

надбавок» в частині встановлення надбавки за високі досягнення у праці або за виконання 

особливо важливої роботи в розмірі 50 відсотків посадового окладу з урахуванням 

надбавки за ранг посадової особи та вислугу років: Вихівському Володимиру 

Броніславовоичу, першому заступнику міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради», повідомив що доповідач відсутній, питання розглянуто на засіданнях 

депутатських комісій, запитав чи є співдоповідач по даному проекту рішення (Немає), 

бажаючі виступити (Немає). 
 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення 

до проекту рішення. Немає. 
 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку 

з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

„За”– 2, „проти” – 7+1 голос міського голови, „утримались” – 5, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 14 (5+9). 
 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про зупинення п. 2 рішення Шепетівської міської 

ради VII скликання №9 від 19.11.2015р. «Про присвоєння рангів посадовим особам 

місцевого самоврядування та встановлення надбавок» в частині встановлення надбавки за 

 Міський голова Полодюк М.І. проти 

 1  Биков Віталій Петрович проти 

 2  Бунечко Алла Вікторівна відсутня 

 3  Верхогляд Михайло Іванович проти 

 4  Веселкова Галина Петрівна відсутня 

 5  Волоткевич Ігор Васильович проти 

6  Герасимчук Тамара Миколаївна проти 

 7  Глушківський Владислав Станіславович утримався 

 8  Кикоть Микола Юрійович утримався 

9  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

 10  Курганський Олександр Олексійович не голосував 

 11  Кушик Станіслав Володимирович за 

 12  Мазаєв Володимир Васильович утримався 

 13  Микитюк Тамара Миколаївна утрималася 

 14  Одуд Богдан Михайлович проти 

15  Пісарцов Дмитро Валерійович проти 

 16  Потапова Галина Лук’янівна відсутня 

 17  Примак Віталій Олександрович утримався 

 18  Прохорчук Валентина Павлівна не голосувала 

 19  Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20  Синюта Володимир Володимирович не голосував 

21  Сікора Інна Володимирівна відсутня 

22  Собчук Наталія Миколаївна за 

23  Сорока Дмитро Леонідович відсутній 

24  Спеціальний Павло Андрійович відсутній 

25  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26  Холява Петро Ярославович проти 

27  Шайнога Юрій Миколайович  відсутній 

28  Яковлева Наталія Василівна не голосувала 



високі досягнення у праці або за виконання особливо важливої роботи в розмірі 50 

відсотків посадового окладу з урахуванням надбавки за ранг посадової особи та вислугу 

років: Вихівському Володимиру Броніславовоичу, першому заступнику міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради» відхилений, як такий, що не отримав 

необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування. 

ХLІ. 

«Різне» 
 

На виступи записався1 депутат міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Депутат міської ради КурганськийО.О., якийподякував міській владі за 

ямковий ремонт вулиці Січових Стрільців, запропонував відремонтувати названу вулицю 

та вирішити питання по водовідведенню. 
 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово начальнику відділу містобудування та 

архітектури Донкову В.В. для роз’яснення ситуації щодо торгівлі на тротуарах, який 

повідомив, що 18.05.2017 року було накладено мораторій на надання паспортів прив’язки 

для розміщення тимчасових споруд по проспекту Миру та вулиці Героїв Небесної Сотні, 

рішенням ХХІХ сесії міської ради VІІ скликання від 08.11.2017 року №19 внесені зміни, 

зокрема дописано «…. 

- розміщення засобів виносної торгівлі по вул. Героїв небесної Сотні, 108; 

- розміщення засобів виносної торгівлі по вул. Героїв Небесної Сотні, 25-29  

в період: з 19 грудня поточного року по 19 січня наступного року, за 21 день до початку та 

7 днів після закінчення свята Пасхи». 
 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що порядок денний сесії та список бажаючих 

виступити вичерпаний. 

Міський голова Полодюк М.І. оголосив ХХХVІІІ сесію міської ради VІІ скликання 

закритою. 

Прозвучав Державний Гімн України. 

 

Міський голова                                                                                                      Полодюк М.І. 

 

Список  

депутатів присутніх на засіданні ХХХVІІІ сесії міської ради VII скликання  

05 квітня2018 року 



Список присутніх, запрошених 

на засіданні ХХХVІІІсесії міської ради VІІ скликання   

05 квітня 2018 року 

1.  Биков Віталій Петрович Позафракційний 

2.  Бунечко Алла Вікторівна Партія  «Блок Петра Порошенка 

«Солідарність» 

3.  Верхогляд Михайло Іванович ВО «Свобода» 

4.  Веселкова Галина Петрівна Радикальна партія Олега Ляшка 

5.  Волоткевич Ігор Васильович ВО «Свобода» 

6.  Герасимчук Тамара Миколаївна Позапартійна  

7.   Глушківський Владислав 

Станіславович 

Політична партія «Об’єднання 

«Самопоміч» 

8.  Кикоть Микола Юрійович Безпартійний  

9.  Костюк Володимир Володимирович Політична партія «За конкретні справи» 

10.  Курганський Олександр Олексійович Безпартійний  

11.  Кушик Станіслав Володимирович ВО «Свобода» 

12.  Мазаєв Володимир Васильович Аграрна партія України 

13.  Микитюк Тамара Миколаївна Політична партія «За конкретні справи» 

14.  Одуд Богдан Михайлович ВО «Свобода» 

15.  Пісарцов Дмитро Валерійович ВО «Свобода» 

16.  Потапова Галина Лук’янівна Аграрна партія України 

17.  Примак Віталій Олександрович Політична партія «Об’єднання 

«Самопоміч» 

18.  Прохорчук Валентина Павлівна ВО «Батьківщина» 

19.  Савчук Валентина Миколаївна Безпартійна 

20.  Синюта Володимир Володимирович Партія  «Блок Петра Порошенка 

«Солідарність» 

21.  Сікора Інна Володимирівна ВО «Батьківщина» 

22.  Собчук Наталія Миколаїіна  Безпартійна 

23.  Сорока Дмитро Леонідович Безпартійний  

24.  Спеціальний Павло Андрійович Безпартійний 

25.  Федоров Валерій Борисович Безпартійний  

26.  Холява Петро Ярославович ВО «Свобода» 

27.  Шайнога Юрій Миколайович Аграрна партія України 

28.  Яковлева Наталія Василівна Безпартійна  



 

1. Нечипоруку Андрій Григорович           - головний лікар КЗ «Шепетівський ЦПМСД»  

 

2. Киян Віктор Михайлович                     - директор КУ «Шепетівськийпарк культури і  

відпочинку» 

 

3. Войцихівський Віталій Олегович           - старший  оперуповноважений Шепетівського  

МВ УСБУ 
 

4. Літвінчук Олег Олегович                      - відеорепортер телерадіокомпанії «Лайк ТВ» 

 

5. Логунов Богдан Ігорович                      - журналіст ТОВ ТРК «LikeTV» 

 

6. Остапчук Анатолій Анатолійович            - начальник адміністративно-комунальної 

інспекції 

 

7. Лебідь Володимир Борисович           - начальник сектору провенції Шепетівського  ВП 

ГУНП в  Хмельницькій області 

 

8. Шкіндюк Василь Іванович          – начальник Шепетівського  ВП ГУНП в  

Хмельницькій області 

 

9. Погребняк Ірина Леонідівна                  - журналіст обласного інформаційно-  

                                                                            аналітичного тижневика « День за Днем» 

10. Гуменюк Руслан Анатолійович           - оперуповноважений Шепетівського МВ УСБУ 

 

 

 

Присутні громадяни міста. 

 


